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SVET: Čo sa to vlastne naokolo Nás deje ? Celý ten proces zmien a udalostí, ktoré žijeme a
sledujeme je vlastne transformácia. Celý život od narodenia až po odchod je transformácia,
akurát momentálne nabrala na obrátkach a to na čo bolo potrebné niekoľko desaťročí,
momentálne prebieha a prebehne za pár rokov.

A tie filozofické témy a komentáre, ktoré sa tu objavujú, sú pohľady, postoje a skúsenosti
jednotlivcov, ktorí sa majú chuť k tomu vyjadriť. Každý z Nás má svoj spôsob, formu a určitý prejav a
niekomu vyhovuje to a niekomu iné. Sto ľudí, sto chutí… Viac menej sa bavíme stále o tom istom,
akurát to popisujeme rôznymi spôsobmi, aby to bolo uchopiteľné a zrozumiteľné pre skupinu ľudí,
ktorá si to tu číta.

Sme v procese spoločenskej transformácie, ktorá ale úzko súvisí s osobnou transformáciou. Ako inak
sa môže niečo zmeniť, pokiaľ sa nezmeníme my ? Kto je tá zmena, pre koho je táto dokonalá škola
života ? Všetci sme na ceste poznania, akurát každý presne tam kde je. Na svojej vlastnej úrovni.
Každý má svoje tempo, svoje info pole, ktoré ho formuje a on sám na základe danej slobodnej vôle sa
rozhoduje, kam bude kráčať a kam aj dokráča. Ako sa hovorí, všetky cesty vedú do Ríma ( ja dodám
na vrchol, k poznaniu, k sebe, k Bohu). Vyberte si čo Vám vyhovuje a najviac s Vami momentálne
rezonuje. A tá cesta môže byť priama a strmá, úzká, kľukatá, jemne postupná so serpentínami, kde sa
človek môže aj zastaviť. Poprípade pôjde chvíľu aj mimo cestu a potom zase pridá do kroku alebo aj
pobehne. Všetci raz dorazíme do cieľa, ale k nemu ( k Nemu) ideme po ceste a tá je dôležitá.

Môžeme sa tu baviť a aj sa bavíme o rôznych spôsoboch, ako tú cestu lepšie zvládať. Či už Našu
individuálnu, od ktorej vlastne, ale závisí aj Naša spoločná. Dávajú sa tu rôzne pomôcky, rady,
barličky ako ju najlepšie zvládať. Čo si každý z Nás vyberie je jeho osobná voľba a je len na ňom.
Osobná skúsenosť je neprenosná. Môžem niekomu rozprávať, ako chutí med. Aký je sladký, vláčny, s
príchuťou lesnej lúky alebo lipy, ako vonia. Bude ten, kto v živote nemal med v ústach vedieť, čo je
med a ako chutí ? A tak je to aj s poznaním. Vyberte si z toho, čo ponúkam, čo chcete. Je to len na
Vás, tak ako si ja vyberám, čo ponúkajú mne iní z ich poznania a skúseností.

Postavte sa na vlastné poznanie a kráčajte po tom poli. Aj keď sami. Mávnite krídlami a osedlajte
toho “piateho jazdca”. Príjde deň, keď budeme stáť len sami za seba pre sebou a možno ešte niekym
a…
Možno nezmeníme svet, tak ako by sme chceli my, lebo iní ho chcú inak ako my. Ale aspoň sme sa o
to pokúsili a uvidíme. Neviem ako to dopadne, pretože je to stále v procese a mení sa to a tvorí, ako
kto máva svojimi myšlienkami a skutkami. Nevieme, koľko času máme ešte z tohoto momentálneho
života. Kovid, nekovid, sanitky húkali a jazdili aj predtým, a ako ja zvyknem hovoriť:” Nikto, koho
som viezol, ráno ani nenapadlo, že sa povezie” a to je ešte tá lepšia verzia. Možno, kto vie. Ale
všeličo sa dá “vedieť”, len treba mať snahu. V tom je ten fígeľ. A o tom to tu celé je. Naša cesta
životom, Naša transformácia. A keď už “viete”, už sa nemáte dôvod obávať.

Nič nové som nepovedal, nič nové som neobjavil. Všetko už tu bolo dávno (pred Sumerom,
Babylonom a bude aj po Nás) a iba som to zase prerozprával a dal tomu nejakú formu. Prečítajte,
porozmýšľajte, verte , neverte, dôverujte, preverujte a hlavne žite Tu a Teraz vlastným poznávaním a
najlepšie ako viete. Lebo moja cesta nemusí byť Vaša cesta. A to je už na Vás, ako sa rozhodnete a
ako cestou budete kráčať. Aj tak sa raz všetci stretneme…

Nech sa každej jednej Bytosti – človeku na jeho ceste životom darí najlepšie, ako je to pre ňu možné.
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